
 

Zittingsverslag gemeenteraad  1 / 7 

GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 26 MEI 2020 
__________________________ 
Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Bram Van Baelen, Herman Theys, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Nadine Van Horebeek, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim Theys, Hans Miseur, Kim 
Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Jo Vanmechelen, Sabine Wyns, Suzy Vanderheyden, 
Anja Peeten, Erik Boon, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Achille Claes, Annelies Vander Bracht, raadsleden 
 

 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 28 april 
2020. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie 
van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden aangenomen, dan 
wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 
Tijdens de federale fase van de maatregelen ter preventie van de verspreiding van het coronavirus 
COVID-19 vergadert de gemeenteraad virtueel. Op basis van het burgemeesterbesluit van 16 april 
2020, bekrachtigd door de eerstvolgende gemeenteraad van 28 april, vindt deze gemeenteraad om 
redenen van volksgezondheid plaats in besloten zitting, achter gesloten deuren, zonder pers of 
publiek. Voor het overige worden voor deze zitting alle regels inzake de gebruikelijke openbaarheid 
toegepast (termijn van oproeping, inzage in dossiers, tegensprekelijk debat, openbaarheid, 
zittingsverslag...).De gemeenteraad verloopt via een systeem van videoconference met de tool 
microsoft teams. Alle leden van gemeenteraad en de algemeen directeur, zijn voor de agendapunten 
waarop ze als 'aanwezig' zijn geregistreerd in de notulen, virtueel aanwezig, incl. beeld en geluid 
tijdens de mondelinge stemmingen. De beslotenheid van de vergadering werd tijdens de hele 
virtuele zitting bewaard. 
De voorzitter opent de virtuele vergadering om 20u. Zij overloopt eerst kort met de raadsleden 
enkele afspraken uit de leidraad digitaal en virtueel vergaderen, die samen met de agenda op 18 mei 
aan alle raadsleden werd verspreid en die als bijlage aan deze vergadering blijft gekoppeld. 
 
De voorzitter kondigt vervolgens aan dat Kwinten Van Dessel (CD&V), na een periode van 
verhindering omwille van studies in het buitenland, terugkeert als raadslid met ingang van 1 juni. De 
voorzitter dankt Erik Boon die Kwinten al die tijd in de gemeenteraad/raad voor maatschappelijk 
welzijn heeft vervangen. 
 

Openbare zitting 
 
SEC46-200526R 
01 POLITIEVERORDENING - WEKELIJKSE MARKT NIEUWRODE - BEKRACHTIGING 



 

Zittingsverslag gemeenteraad  2 / 7 

Tijdens de zitting richt de voorzitter zich bij de bespreking van de punten volledig naar de afspraken 
inzake digitale voorbereiding van de agendapunten door de raadsleden, zoals opgenomen in de 
leidraad voor digitaal en virtueel vergaderen :  
• een agendapunt dat in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer meeting.mobile door alle 

raadsleden met een 'ja, in orde' is aangevinkt, wordt niet meer besproken, noch toegelicht 
tijdens de zitting. Er wordt voor dit punt meteen overgegaan tot de stemming. 

• Indien een raadslid bij de digitale voorbereiding in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer 
heeft aangegeven, dat hij/zij dit agendapunt wil bespreken of hierbij toelichting wil geven? Dan 
geeft de voorzitter het betrokken raadslid bij de behandeling van dit agendapunt eerst het 
woord. 

De voorzitter vraagt vooreerst of een raadslid een bespreking wil/ toelichting wil bij agendapunt 1. 
Dit betreft de bekrachtiging van een burgemeesterbesluit rond de opening van de wekelijkse markt 
in Nieuwrode in het kader van de exitmaatregelen Covid-19. Bij dit agendapunt was in het 
elektronisch vergaderbeheer bij vergissing geen digitale voorbereiding voorzien. 
Geen enkel raadslid geeft aan bij dit punt vragen te hebben. De voorzitter gaat vervolgens over tot 
de stemming bij naamafroeping. 
 
 
SEC11-200526R 
02 FLUVIUS OV -  ALGEMENE VERGADERING 27 MEI 2020 - GOEDKEURING AGENDA EN 

VASTSTELLING VAN HET MANDAAT - BEKRACHTIGING 
Voor de agendapunten 2 tot en met 6 (bepaling van de mandaten voor de algemene vergaderingen 
van de intergemeentelijke samenwerkingsverbanden) heeft geen enkel raadslid aangegeven hierbij 
een bespreking of een toelichting te wensen. De voorzitter vraagt vervolgens de gezamenlijke 
stemming voor deze 5 agendapunten. 
 
 
SEC11-200526R 
03 ECOWERF - ALGEMENE VERGADERING 17 JUNI 2020 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-200526R 
04 INTERLEUVEN - ALGEMENE VERGADERING 24 JUNI 2020 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-200526R 
05 HOFHEIDE - ALGEMENE VERGADERING 24 JUNI 2020 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-200526R 
06 IGO - ALGEMENE VERGADERING 26 JUNI 2020 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-200526R 
07 KLACHTENBEHANDELING - RAPPORT 2019 - KENNISNEMING 
 
 
FIN15-200526R 
08 JAARREKENING 2018 - VASTSTELLING 
 
 
FIN15-200526R 
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09 KERKFABRIEK SINT-LAMBERTUS - JAARREKENING 2019 - ADVIES 
Voor de agendapunten 9 tot en met 13 (adviezen bij de jaarrekeningen 2019 van de 5 kerkfabrieken) 
heeft geen enkel raadslid aangegeven hierbij een bespreking of een toelichting te wensen. De 
voorzitter vraagt vervolgens de gezamenlijke stemming voor deze 5 agendapunten. 
 
 
FIN15-200526R 
10 KERKFABRIEK SINT-PIETER - JAARREKENING 2019 - ADVIES 
 
 
FIN15-200526R 
11 KERKFABRIEK SINT-MAURUS - JAARREKENING 2019 - ADVIES 
 
 
FIN15-200526R 
12 KERKFABRIEK SINT-CATHARINA - JAARREKENING 2019-  ADVIES 
 
 
FIN15-200526R 
13 KERKFABRIEK SINT-CAROLUS - JAARREKENING 2019 - ADVIES 
 
 
35-200526R 
14 VERDELING MONDMASKERS EN FILTERS - VERGOEDING VERENIGINGEN - GOEDKEURING 
 
 
ROM18-200526R 
15 AANKOOP GRONDEN - RUP ZONEVREEMDE RECREATIE BRUUL (DEEL 2) - GOEDKEURING 
Voorzitter Ann Spaepen (CD&V) geeft het woord aan raadslid Jo Vanmechelen (N-VA). Het raadslid 
wenst het bestuur proficiat met de aankoop van de terreinen op de Bruul in uitvoering van het RUP 
recreatie. Hij licht vervolgens zijn vraag (zoals aangegeven in het elektronisch systeem voor 
vergaderbeheer) kort toe. Welke timing heeft het bestuur voor ogen voor de verdere ontwikkeling 
van dit recreatiegebied? Wanneer is de aanleg van de terreinen voorzien? Wanneer wordt het 
kunstgrasveld aangelegd en de Finse piste met verlichting? Wanneer komt het gebouw er? 
Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) antwoordt : 
• zodra de aankoop van de gronden notarieel verleden is, zal het bestuur met de club samen zitten 

om de precieze invulling van de terreinen en de inplanting van het gebouw te bespreken. In het 
kader van de RUP-procedure zijn al schetsen voor de inrichting/inplanting gemaakt, maar deze 
moeten nog verder worden verfijnd in overleg met de club. 

• Een volgende stap is dan dat de diensten van het bestuur de dossiers opstarten : 
◦ aanvragen van een omgevingsvergunning voor aanleg kunstgrasveld en kantinegebouw 
◦ overheidsopdracht voor de aanleg van het kunstgrasveld. 

De burgemeester geeft aan dat het bestuur zo snel als mogelijk aan de slag wil met de uitvoering van 
dit dossier op het terrein. Maar op alle stappen een concrete datum plakken, kan hij uiteraard nu nog 
niet. 
 
 
ROM18-200526R 
16 BENEDENSTRAAT (VERKAVELING 20202) - GOEDKEURING TRACÉ EN GRONDAFSTAND 
Voorzitter Ann Spaepen geeft dan het woord aan raadslid Kim Theys (Holsbeek Beweegt), die via de 
chatfunctie heeft aangegeven even te willen tussen komen. 
Raadslid Kim Theys geeft aan dat de Holsbeek Beweegt-fractie principieel tegen het opleggen van 
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gratis grondafstanden stemt. Zo ook in dit dossier. Het raadslid vraagt wel om in het zittingsverslag 
uitdrukkelijk te vermelden dat de Holsbeek Beweegt-fractie niet tegen de goedkeuring van de 
verkaveling stemt, maar enkel tegen de opgelegde gratis grondafstand. 
 
 
ROM18-200526R 
17 VINKENDREEF - VERWERVING WEGSTROOK - PERCEEL F/67/02N4 -   VERGUNNING DEPUTATIE 

5434 - GOEDKEURING 
Voor de agendapunten 17 en 18 heeft geen enkel raadslid aangegeven hierbij een bespreking of een 
toelichting te wensen. De voorzitter vraagt vervolgens de gezamenlijke stemming voor beide 
agendapunten. 
 
 
ROM31-200526R 
18 SUBSIDIEREGLEMENT - FRUIT OP SCHOOL - 2020-2025 - GOEDKEURING 
 
 
ROM31-200526R 
19 ECOWERF - VERGISTINGSINSTALLATIE - GOEDKEURING 
Voorzitter Ann Spaepen geeft het woord aan raadslid Sabine Wyns (N-VA) om haar vraag bij dit 
agendapunt toe te lichten.  
Raadslid Wyns geeft aan dat ze het belangrijk vindt dat de gemeentelijke bijdragen voor de 
verwerking van gft-afval aan EcoWerf niet zouden stijgen met dit project. Zijn daar afspraken over 
gemaakt met EcoWerf? En kunnen de gemeenten op één of andere manier gebruik maken van de 
ecologische meerwaarde van dit project? 
Hans Eyssen antwoordt. Het vergistingsproject heeft reeds een lange voorgeschiedenis. Reeds 10 jaar 
wordt dit project voorbereid. Die lange voorbereidingstijd heeft men ook gebruikt om te zoeken naar 
de best mogelijke technieken om de vergistingsinstallatie zo rendabel mogelijk te maken. De 
EcoWerf-gemeenten zullen hun bijdragen niet zien verhogen met dit project. Het project heeft 
immers een positief rendement van ruim 4%. De vergistingsactiviteit wordt ingebracht in een nieuw 
op te richten NV, met EcoWerf als aandeelhouder. Indirect genieten alle EcoWerf-gemeenten dus 
mee van het rendement. 
 
 
OWG21-200526R 
20 OVERHEIDSOPDRACHT - RENOVATIE SANITAIR 2 SCHOLEN - DE GOBBEL EN DE ZILVERLINDE - 

AANSTELLING ONTWERPER - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
Voor de agendapunten 20 tot en met 21 heeft geen enkel raadslid aangegeven hierbij een bespreking 
of een toelichting te wensen. De voorzitter vraagt vervolgens de gezamenlijke stemming voor deze 2 
agendapunten. 
 
 
OWG21-200526R 
21 OVERHEIDSOPDRACHT - ONDERHOUDS- EN HERSTELLINGSWERKEN AAN BITUMINEUZE 

VERHARDINGEN EN CEMENTBETONVERHARDINGEN - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN 
GUNNINGSWIJZE 

 
 
CVT20-200526R 
22 POLITIEVERORDENING - OPENING SPEELTERREINTJES EN SPEELTUIGEN OPENBAAR DOMEIN 

ONDER STRIKTE VOORWAARDEN - BEKRACHTIGING BURGEMEESTERBESLUIT 
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Het agendapunt 22 werd bij hoogdringendheid aan de agenda van de gemeenteraad toegevoegd. 
Het betreft de bekrachtiging van een burgemeesterbesluit van 25 mei met betrekking tot de veilige 
heropening van de buurtspeelterreintjes en speeltuigen. Overeenkomstig artikel 23 van het Decreet 
lokaal bestuur kan tot spoedbehandeling van een agendapunt enkel worden besloten door ten 
minste twee derde van de aanwezige raadsleden. De voorzitter vraagt hierover de stemming. De 
raadsleden besluiten unaniem om tot spoedbehandeling van dit punt over te gaan. 
Hans Eyssen licht vervolgens toe op welke punten dit ontwerpbesluit nog moet worden aangepast in 
functie van de tekst van het ministerieel besluit dat pas op 25 mei 2020 aan de besturen werd 
overgemaakt met het oog op in werking treden vanaf 27 mei. Onder andere de leeftijdsbeperking tot 
en met 12 jaar voor het gebruik van de speeltuigen wordt nog toegevoegd. De veiligheidsinstructies 
die aan de speelterreintjes zelf worden opgehangen, worden ook nog in deze zin aangepast. 
 
 
23. VRAGENKWARTIER 
De voorzitter van de gemeenteraad opent het vragenkwartier. 
De 2 vragen voor het vragenkwartier werden conform de leidraad voor digitaal en virtueel 
vergaderen door de raadsleden bezorgd aan de algemeen directeur vandaag tegen 12u. De algemeen 
directeur heeft deze vragen, in volgorde van binnenkomen, vervolgens in één document aan de 
raadsleden verspreid via e-mail. 
 
De voorzitter geeft tijdens het vragenkwartier achtereenvolgens het woord aan de beide 
vraagstellers. Beide vragen handelen immers over hetzelfde thema. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns. Nu stilaan in al onze buurlanden de horecazaken terug opengaan, 
zal waarschijnlijk ook bij ons in juni hopelijk beslist worden tot openen van café's en restaurants.  
Dit zal zeker gebeuren met voorwaarden en te nemen maatregelen.  
Hoe gaat de gemeente Holsbeek om met de aanvraag tot uitbreiding van terrasruimte? 
Zijn er aanvragen en vragen van de horeca-uitbaters en is er ook overleg? Is er al een terrassenplan 
voor de 19 horecazaken in de gemeente, dat de horecazaken toelaat om op het terras evenveel tafels 
te zetten maar dan met voldoende ruimte ertussen zodat een veilige afstand kan worden bewaard? 
Een goede voorbereiding is zeker van belang in deze moeilijke tijden. Het raadslid geeft ook aan dat 
haar vraag niet is ingegeven door de berichten die vandaag op facebook hierover zijn verschenen. Al 
ligt een communicatieprobleem van het bestuur volgens haar wel aan de basis van deze hetze : 
aangeven dat de straat afsluiten geen optie is, terwijl de terrassen op deze locatie in normale tijden 
al zeer klein zijn.  
 
De vraag van raadslid Hans Miseur sluit hierbij aan. Het raadslid geeft aan dat zijn vraag ook over 
horecaterrassen gaat, nl. de 2 aan de markt in Nieuwrode. De Holsbeek Beweegt-fractie had graag 
een verduidelijking waarom er in Nieuwrode een andere koers gevaren wordt dan in de rest van 
Vlaanderen voor het ondersteunen van de horeca? De vraag tot het (tijdelijk) afsluiten van de straat 
voor de 2 horecazaken aan de markt wordt door het bestuur negatief beantwoord. Het raadslid 
citeert hierbij een facebook-post 'We hebben de mogelijke uitbreiding van de terrassen woensdag op 
het schepencollege besproken. Het permanent afsluiten van de straat is niet mogelijk. (Ook de 
parking, markt,... zijn dan immers afgesloten, en dat is uiteraard niet wenselijk.) Voor specifieke 
evenementen zoals bv. het kermisweekend, een speciale heropeningsactiviteit, is het geen enkel 
probleem.' Raadslid Miseur meent dat de toegang tot de markt eenvoudig tijdelijk via de ingang aan 
de bakker in 2 richtingen kan. Tijdens de markt zelf zou een uitbreiding van de terrassen naar het 
eerste deel van het kerkplein zelfs mogelijk en zeker welkom zijn. 
Anne Van Goidsenhoven, schepen van o.a. KMO-beleid, antwoordt. De schepen heeft alle begrip voor 
de moeilijke situatie van de horeca-uitbaters. In het college werd dan ook reeds vorige week de vraag 
gesteld om te onderzoeken welke mogelijkheden er in Holsbeek zijn om de horecaterrassen meer uit 
te breiden, zodat een voldoende rendabel aantal tafels met respect voor de regels van social 
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distancing zou kunnen opgesteld worden. De schepen heeft hierover volgende e-mail verstuurd aan 
de uitbater van Het Klokhuis op 25 mei : 
"Beste (naam), 
We hebben de mogelijke uitbreiding van de terrassen woensdag op het schepencollege besproken. 
Het permanent afsluiten van de straat is niet mogelijk. (Ook de parking, markt,… zijn dan immers 
afgesloten, en dat is uiteraard niet wenselijk.) Voor specifieke evenementen zoals bv. het 
kermisweekend, een speciale heropeningsactiviteit, … is het geen enkel probleem. 
We willen wel meedenken met jullie en zien wat er mogelijk is betreffende het plaatsen van tafels en 
stoelen, dit in functie van de eventuele afstandsregels die bij de opening van de horeca opgelegd 
worden. Jullie sectorgids die er waarschijnlijk vlug komt, kan helpen.  
Je mag altijd een concreet voorstel op papier zetten. 
Vriendelijke groeten, 
Anne" 
De schepen vindt het niet correct dat de uitbater slechts de eerste paragraaf van haar e-mail heeft 
gepost en het tweede deel van de e-mail niet. Deze selectieve publicatie laat het uitschijnen alsof de 
gemeente niet bereid is om mee te denken, terwijl dit aanbod er wel degelijk letterlijk in de e-mail is 
geweest en nog steeds is! Een dergelijke e-mail onvolledig posten op sociale media heeft natuurlijk 
een averechts effect - men doet met dit fake news net het omgekeerde uitschijnen van wat letterlijk 
in het bericht werd vermeld, namelijk een aanbod om mee te denken en een uitnodiging om een 
voorstel op de tafel te leggen. De schepen herhaalt dat er overleg moet en zal komen met de horeca-
uitbaters. Er is het voorbije weekend in die zin al een bericht aan alle horeca-uitbaters uitgestuurd 
met het oog op een overleg. Op 19 juni wordt dit dossier ook besproken op de KMO-raad. 
Raadslid Hans Miseur geeft aan dat hij in zijn vraag ook zeer voorzichtig is geweest, omdat hij ook 
beducht is voor fake news op sociale media. Het raadslid is er wel van overtuigd dat er aan de markt 
in Nieuwrode, heel eenvoudig en met weinig inspanning voor de 2 horeca-uitbaters een passende 
terrasoplossing kan worden gerealiseerd. Met een paar dranghekken aan weerszijden van de straat 
en een vuilzak over een verkeersbord is dit opgelost. 
De burgemeester geeft aan dat er inmiddels ook een afspraak met de uitbater van Het Klokhuis is 
vastgelegd. Het bestuur wil in overleg bekijken wat hier mogelijk is. De gemeente handelt inzake haar 
terrassenbeleid in deze exit-strategie Covid-19 ook helemaal niet anders dan andere Vlaamse 
gemeenten en steden. Wij doen precies hetzelfde, aldus Hans Eyssen. Hij citeert o.a. een bericht van 
de stad Leuven "die de mogelijkheden onderzoekt om de terrassen van horecazaken deze zomer uit te 
breiden, desnoods op straat."  De burgemeester geeft aan dat de terrassen van het Buurthuis en Het 
Klokhuis trouwens ook al jaar en dag op die straat staan en bij meerdere speciale gelegenheden ook 
al de mogelijkheid hebben gekregen om de volledige straat hiervoor te gebruiken. En (en dat is wel 
anders dan in vele andere gemeenten/steden) de gemeente rekent hiervoor geen terrasbelasting 
aan, terwijl dit in omliggende gemeenten vb. tot 20 euro per m² oploopt. Holsbeek heft op deze 
horecazaken of terrassen geen enkele taks, en dat is graag gedaan. De burgemeester geeft aan dat 
het bestuur zeker mee wil zoeken in overleg naar mogelijkheden om terrassen meer ruimte te geven 
aan de markt. Een evenwichtige oplossing in overleg die ook rekening houdt met de andere 
weggebruikers, die er ook zijn en die ook op de talrijke uren van de dag dat de terrassen niet bezet 
zijn een vlotte doorgang in Dorp moeten krijgen. Hij geeft ook aan dat de beide uitbaters in het 
verleden ook al hebben geklaagd als er voor hun deur een tijdelijke omleiding is of als er door 
omstandigheden tijdelijk een aantal parkeerplaatsen minder zijn. 
Raadslid Erik Boon (CD&V) maant ook aan tot enige omzichtigheid. Op de dag van vandaag heeft de 
veiligheidsraad zich nog helemaal niet uitgesproken over de voorwaarden van een heropening van 
horecazaken en ook de belangenvereniging Horeca Vlaanderen heeft in het kader van de exit-
strategie hierover nog geen advies bekendgemaakt. Het is op dit ogenblik nog in het duister tasten 
over de ruimte die per persoon op terrassen moet worden voorzien. 
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Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij de notulen uit de gemeenteraadszitting 
van 28 april 2020. Dit document wordt bijgevolg conform art. 32 van het Decreet lokaal bestuur als 
goedgekeurd beschouwd. 
Raadslid Hans Miseur maakt volgende 2 opmerkingen bij het zittingsverslag van 28 april : 
• op pg. 9 van het zittingsverslag, onder punt 2 wordt verwezen naar "een brief hierover staat klaar 

om te versturen". Raadslid Miseur wil hier graag bij verduidelijkt zien dat het om een brief gaat 
die vertrekt vanuit het gemeentebestuur (en dus niet vanuit de KMO-raad). 

• op pg. 8 staat vermeld : De burgemeester corrigeert raadslid Miseur wel in zijn verwachtingen : er 
is op 15 april tijdens het overleg niet gezegd dat de plaatsing van de vuilnisbakken al 'beslist' is . 
En er werd zeker ook niet beloofd dat er gratis zakken zouden ter beschikking komen. 
Raadslid Miseur zegt dat deze vermelding inzake de vuilnisbakken tegenspreekt van wat er 
genoteerd werd in het verslag van het vragenkwartier van 15 april. 
De burgemeester stelt voor om dit in het zittingsverslag aan te passen als volgt : De 
terugplaatsing van de vuilnisbakken is principieel beslist. 

De voorzitter vraagt vervolgens aan de raadsleden of men akkoord is om het zittingsverslag van 28 
april in deze zin aan te passen. Het verslag zal in deze zin worden aangepast. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
 
 
 
 

 
 
 
 

Ria VERSTRAELEN Ann SPAEPEN 
 


